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A  b izo ttság 7 igen szavazatta l és 1 ta r tózkodás m e lle tt  ja vaso l ja ,  hogy a 

Képv ise lő- testü le t b ízza meg a Szindbád Kht.-t és a K U H S Z I- t  a színház 

lehetséges működésének k ido lgozásáva l.

Arról van szó, hogy a Várszínház és a Kősz ínháznak a működte téséve l ,  
egyáltalán hogyan álljon össze a színházi élet, j avaso l juk ,  hogy a Képviselő- 
tes tü le t  kérje fel a két  szervezete t .

S a i t o s  János:
Tudom ásunkra  ju to t t ,  hogy még egy b izott sági ülés há travan,  a szakbizo t tság  

tá rgya lása ,  ezért  annak tükrében dön tö t tü n k  úgy, hogy a szakb izo t tság  
véleményére támaszkodunk .

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi  Bizot tság  6 igen szavazatta l ,  2 t a r tó z k o d á s  mellett  a 

ha tá rozati  j avas la t  "A" vá l tozatá t  javasol ja  e l fogadásra  a K épv ise lő - te s tü le tnek  az 
alábbiak szerint:

"... alapítói  kö te leze t t ségkén t  1 .0 00 .000 , -Ft tö rz sb e té tn ek  a 2001.  évi 
költ ségvetés i  koncepc ióban  való te rvezésé t  vállalja."

A 289-es  anyaggal kapcsola tban  a b izo t t ság  á llásfogla lása  köve tkező :
A Jogi és Ügyrendi  B izo t tság  6 igen szavazatta l ,  2 t a r tó z k o d á s  mellett 

javasolja ,  hogy a 2001.  évre szóló köl tségvetés i  rende le t  e l fogadásá ig  a 
Képvise lő- tes tü le t  kérjen ára jánla to t  a jö v ő  évi színházi évadra  más sz ínházaktó l 
is (pl. a székesfehérvári  V örösm ar ty  Színháztól) .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Gazdasági és Pénzügyi Bizot tság.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági és Pénzügyi Bizot tság  10 igen szavazatta l  tám oga tn i  kívánja  az 

Oktatás i ,  Kulturá li s  és Sport  B izo t t ság  2000. novem ber  22-én  m eghozo t t  
döntésé t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Önállóan beérkeze t t  két  indítvány. A b izo t t ságok  - te l jesen jo g o san  - azt 

mondják,  hogy bőví tsük  ki a kört .  Azt mondom, hogy 70% -ban  összefügg ,  30%- 
ban pedig  önálló a téma. A napirendi pon t  elnapolása  fog la lkoz ta t ,  és ebben én 
javas la to t  tehe tek  a K épvise lő - tes tü le tnek ,  mint e lő te r jesz tő ,  és a te s tü le t  vita 
nélkül dönthet.  Most  vagy döntés t  hoz a K épv ise lő - tes tü le t  vagy napol juk  el a 
napirendi pon to t  úgy, hogy a b izot tsági ismeretekkel k ibővítve  a Szindbád Kht. és 
a KU H SZI adjon ajánla tot .  De ebben benne van az is, hogy kér jenek  más 
színházaktó l is p rodukc iók ra  ajánlatot .

K a t o n a  Csaba:
Javasolnám a döntés  elnapolását ,  ugyanis  vannak benne olyan kérdések,  

amelyeket  egyezte tn i  kellene.  A KUHSZI és a Kht.  bevonása  nem azt je lenti ,  hogy 
javas la to t  adjanak be, hanem próbáljanak egyeztetni  a két  fela jánlóval ,  hogyan 
lehetne egy legideál isabb program ot  kihozni,  és ezeknek az in tézmények 
vezető inek a részvéte lével.
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A másik, ami a Pannon Várszínház ajánlatát  illeti, azt kellene a Képviselő- 
t e s tü le tnek  eldönteni,  hogy mint alapító szándékozik-e  részt  venni ebben, mivel 
ez elég nagyszámú te lepülés t  érintene. Tehát é rdemes  lenne egy előzetes 
egyez te tés t  végezni.  A Pannon Várszínház tervezi,  hogy a te lepülések 
po lgárm es tere i t  összehívná  és ebből kiderülne az, hogy ki az, aki hajlandó a Kht- 
ba belépni és kik azok akik nem. Kiderülne,  hogy ki m ekkora  te rhe t  vállal a Kht. 
későbbi működése  során.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
M ű so reg y ez te té s t  csinál a Szindbád Kht. és a KU H SZI ,  érdemi egyezte tés t  

pedig  az Önkorm ányzat?

(11.55 órakor Törzsök Károly visszajött, a lé tszám : 17 fő )

K a t o n a  Csaba:
Az Okta tás i ,  Kulturá li s  és Sport  B izo t tságnak  volt  egy olyan ajánlata ,  hogy egy 

k e re tö sszeg e t  szabjunk meg erre  vona tkozóan ,  és az egyez te tés t  ennek a kere tnek 
az összha tárá ig  végezze  el a két  intézmény.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vándorf i  Lász lónak  megadom a szót.

V á n d o r f  i László:
T isz te l t  K épvise lő - tes tü le t !
Én úgy érzem, bár  nem ismerem a Petőfi  Színház a ján latá t  - hogy az egy teljes 

mér tékben  színházi ajánlat  -, a Pannon Sz ínház ajánlata  pedig  nem pusztán 
színházi ajánalat .  Tehá t  a ke t tő  dolog  megfér egymás mellett .

A másik a Kht.  lé t rehozása ,  te rvezése  szempont jábó l  nem lenne haszonta lan  a 
számunkra ,  ha egy kicsit  többe t  tudnánk a mai tes tü le t i  ülés u tán.  Azt is el 
sze re tném mondani ,  hogy a tám oga tás  a színház és a Kht.  szempont jábó l  mást és 
mást  je lent.  A Pe tőfi  Színház ese tében az a kö l t ségve té s  jön  össze,  amelyet 
V á rpa lo ta  város  a Pe tőfi  Színháznak adott  az a tényleges  nagyságrenden  kívül 
még 70% -os  au tom at ikus  központ i  kö lt ségvetés i  t á m o g a tá s t  e redm ényeze t t  a 
sz ínház számára.  A kht. pedig  nem ilyen kedvezm ényeze t t  ebben a tek in te tben . A 
Pannon  Kht.  ugyan több te lepü lés t  fog át - és ez va lóban  így is van,  hiszen az a 
célja,  hogy a pannon  közép-dunántú l i  vá r rendsze r t  valamifé le  egységgé  fogja  -, 
ezekkel együtt  a te lepü lések  idegenforgalmi,  kulturáli s  é le té t  is. A Pannon 
V ársz ínház  Kht. egyik bázisa  Sümeg mellett  V á rpa lo ta  lenne. Tehá t  nem pusztán 
kívülről  jövő  kínálat ,  hanem egy gyökérverés i  szándéko t  is t a k a r  a Pannon 
V ársz ínház  ajánlata.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Min t e lő te r jesz tő  a napirendi pont e lnapolásá t  kezdeményezem,  aki ezzel 

egye té r t ,  kérem szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 11 igen szavazatta l és 6 tartózkodás m elle tt  a napirendi 
p o n t e lnapolásával egyetértett.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Oktatási ,  Kulturális  és Spor t  B izott ság j a v as la t á ra  a KUHSZI és a Szindbád 

Kht.  - az anyag leadási ha tá r idejére  való tekin te t te l  - jövő  hét keddig tegye meg 
az ajánlatát.

Aki elfogadja,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testü let 15 igen szavazatta l és 2 tartózkodás m ellett a következő  
határozatot hozta:

287/2000. (XI.23.) számú Képviselő-testületi határozat:

V árpa lo ta  Város  Önkormányzati  K épv ise lő - tes tü le te  fe lkér i  a SZINDBÁD Kht-t ,  
valamint  a Kul turá lis  és Humán Szolgálta tó  In téze te t ,  tegye  meg ajánlatá t  a 
színház lehetséges  működésének  kidolgozásával kapcso la tban .

Határidő: 2000. december  havi képvise lő- tes tü le t i  ülés
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S u r á n v i Pál:
Véleményünk szerint  nagyon kevés a határ idő.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Rendben van. Akkor  a december  14-ei képv ise lő - tes tü le t i  ülés e lő tt  13-án 

rendkívüli  Okta tás i ,  Kulturá lis  és Spor t  B izott sági ü lés t  kell összehívni.  Ha a Jogi 
és Ügyrendi B izo t t ság  és Ino ta  Városrész  Ö nkorm ányzó  Tes tü le te  is részt  akar 
venni az ismételt  tá rgyalásban, akkor  nekik is rendkívüli  ülés.

C s ő v á r i  János:
A b izott ság  úgy látja, hogy van két ajánlat.  Nem tud juk  a rész le teket ,  nem 

vagyunk abban a helyzetben,  hogy most  dönteni tudjunk.  Adjunk annyi időt  nekik,  
hogy a két  céggel megbeszél jék  a dolgokat.

(A polgárm ester  11.45 órától 14.30 óráig szünete t rendelt el).

(Szünet után a létszám: 15 f ő  volt. Nem j ö t t  vissza Törzsök Károly, Surányi 
Pál és Völgyi Árpád).

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mie lőtt  fo ly ta tnánk munkánkat ,  kérem, hogy egyperces  néma felállással  

Kraszna i Bélára  emlékezzünk.
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10.) T á j é k o z t a t ó  v á r p a l o t a  V áros  Ö n k o r m á n y z a t a  g a z d á l k o d á s á n a k  2000. I-
I I I .  n. évi h e ly ze té rő l  (269. )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izo tt ság i á l lásfoglalások ism er te tésé t  kérem.

F a z e k a s  István:
A V árosrendezés i  és Kommunális  B izo t t ság  12 igen szavazatta l ,  1 t a r tózkodás  

melle tt  a ha tároza t i  javas la to t  mellékleteivel  együtt  e l fogadásra  javaso l ja  a 
K épv ise lő - tes tü le tnek .

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kulturá li s  és Spor t  B izo t t ság  11 igen szavaza t ta l  e lfogadásra  

javaso l ja  a ha tá roza t i  javas la to t .

Dr. S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügyi ,  Szociális  és Lakásügyi  B izo t t ság  a ha tá roza t i  javas la to t  7 

igen szavaza t ta l  e l fogadásra  javasolja .

S a j t o s  János:
In o ta  V árosrész  Önkormányzó  Tes tü le te  9 igen szavaza t ta l  e lfogadásra  

javaso l ja  a ha tá ro za t - te rv eze te t .

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági és Pénzügyi B izo t t ság  a ha tá roza t  t e rv eze te t  10 igen szavazatta l  

javaso l ja  e lfogadásra .

D o m o k o s  Is tván:
A Jogi és Ügyrendi B izo t t ság  7 igen szavazatta l  a ha tá roza t i  javas la to t  

e l fogadás ra  javaso l ja  a K épvise lő - tes tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van? Vélemény, észrevétel?
Valamennyi b izo t t s ág  egyhangú szavazatával teszem fel szavazásra .  Aki 

el fogadja ,  kérem szavazzon!

A K épv ise lő -testü le t 15 igen szavaza tta l a következő határozatot hozta:

288/2000. (XI.23.) számú Képviselő-testületi határozat:

V árpa lo ta  Város  Önkormányzat i  K épv ise lő - te s tü le te  az Á l lamháztar tás ró l  szóló 
1992. évi XXXVIII .  tv. 79 .§-a  szerint  e lő te r je sz te t t ,  a város  2000. évi I-III . n. 
évi gazdá lkodásának  helyze térő l  szóló po lgárm este r i  t á jé k o z ta tó t

1.824 .762  eFt bevéte lle l
1 .915.698 eFt k iadással
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az 1-1 1. sorszám a la tt i m e llé k le tek  sze r in t i te ljes ítés i ada tokka l

e l f o g a d j a .

(14.45 órakor Törzsök Károly és Surányi Pál m egérkezett , a létszám: 17 fő ) .

11.) Közterek,  közterületek  fe lü lv izsgá lata ,  helyzetkép b e m u ta tása ,  célok,  
tervek megfogalmazása  (268.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizott sági á l lásfogla lások  i smerte tésé t  kérem.

F a z e k a s  István:
A Városrendezés i  és Kommunális  B izo t t ság  13 igen szavaza t ta l  a hatá rozati  

javas la to t  a köve tkező  módosítássa l  javaso l ja  e l fogadás ra  a Képvise lő- 
tes tü le tnek:

"Várpalo ta  Város  Önkormányzati  K épv ise lő - te s tü le te  a köz te rü le t ek  állapotát  
bem uta tó  e lő te r jesz tés t  elfogadja."
(A Bizo t t ság  majd a kö l tségvetés  t á rgya lásako r  kíván ö sszege t  megje lölni .)

S a i t o s  János:
Ino ta  Városrész  Önkormányzó T es tü le te  9 igen szavaza t ta l  javasolja ,  hogy 

Ino ta  falu és a Készenlé ti  lakóte lep  részle tes  fe l té rképezése ,  valamint  a 
j á t s zó te rek ,  j á t szó té r i  egységek fe lü lv izsgála ta  is tö r tén jen  meg. Határ idő:  a 
decemberi  részönkorm ányzat i  ülés.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági és Pénzügyi B izo t tság  10 igen szavazatta l  ha tá roza t i  javas la to t  

az alábbiak szerint  javasol ja  e lfogadásra :  Az e lő te r jesz tésben
m egfoga lm azot takka l  egyetért ,  irányelvként elfogadja.  A 2001. évi kö lt ségvetés i  
t e rvkoncepc ióban  a vá rosgondnokság  kere tében  szereplő  30 millió for in to t  
javaso l ja  pa rk fenn ta r tá s ra  és parkfe jlesz tésre .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van? Vélemény, észrevétel?

K a t o n a  Csaba:
Az anyag e lőkész í tő jének  szere tném megköszönni a munkájá t ,  mert  ennyire 

alapos  e lő te r je sz té s  r i tkán kerül elénk, és szakmailag szerin tem egy nagyon jól 
e lőkész í te t t  anyag.

A másik,  e lhangzot t ,  - ami a táb láza tban  is fel van tün te tve  -, egy olyan 
kö l tségvonza t ,  amely az önkorm ányza tnak  a köze l jövőben  nem fog a 
rende lkezésre  állnia. Érdemes  lenne a munkák részét  megoldani .  Arra  gondolok, 
hogy több olyan o rszágos  rendezvény van, amire a te lepülés  is csa tlakozhatna .  
Egy városi  akció t  lehetne ráépíteni és ennek kere tében b izonyos  m unkákat  ebből 
meg lehetne próbálni  tá rsadalmi  munkában  elvégezni,  szakemberek  irányításával.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem, hogy mennyi növényzet bokor,  fa stb. egyéb anyag volt ,  ami az idén 

a lakóközösségek  által k iü lte tésre  került?  Mert ,  ha én jól  emlékszem az összegre ,  
körülbelül  fél millió forint  é r tékű anyagot ad tunk át.

Az elmúlt hé ten  a Városszép í tő  és Védő Egyesü le tnek  az é r tékelésében  több 
l akóközösség  ál ta luk e lkész íte tt  emléklappal e l i smerte  a munkájukat.  ígé re te t  tet t  
arra, hogy a jö v ő  évben csinálják fo lyamatosan,  tehát  amit ö n  m o n d o t t  az egy kör 
bővítés t  je lenti .

K a t o n a  Csaba:
Nekem az lenne még a véleményem, hogy az iskolákat is valamilyen módon be 

kellene ebbe a munkába  vonni.

F a z e k a s  Is tván:
Én úgy gondolom ,  hogy ez az anyag arra  lesz alkalmas,  hogy azt  a segítséget  

adjuk meg a végreha j tásnak ,  hogy velük együt t  j á r juk  végig a te rü le teke t .

D o m o k o s  István:
Nekem is az a vé leményem, hogy egy nagyon jó l  összeá l l í to t t  anyag. Viszont 

egy-ké t do log ra  szere tném felhívni a f igyelmet.  Hiányolom, hogy az anyagból 
k imaradt  a be lvárosi  rész,  ezér t  kérem,  hogy kerüljön be az anyagba a Szent 
Is tván út és környéke  is.

A másik,  b izo t t ság i  ülésen is már javaso l tam ,  hogy a szem ét tá ro ló  kon ténereke t  
az út széléről  el kellene vitetni ,  mert  nagyon ronda.

Még egy dolog ,  gondolkodni  kellene a Thuri  té r  d íszburko la t ta l  tö r ténő  
ellá tásról  is.

V iszont lenne még egy észrevételem, hogy a Kulich Gy. u tcá t  E rdődy  P.T. 
u tcára  kel lene kijavítani. Kérem a régi u tcanevek  jav í tá sá t .  Én ezekkel a 
dolgokkal szere tném, ha k iegészülne  ez az anyag.

(14,50 órakor Völgyi Á rpád  megérkezett, Bátor A n ta l  kiment, a létszám: 17 fő ) .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény, észrevétel?

Tá jékozta tásu l  elmondanám, hogy az idei kö l t ségve té sben  32 .200  eFt van 
be tervezve.

A Gazdasági és Pénzügyi  B izo t t ság  javas la tá t  teszem fel szavazásra .  Aki jövő re  
a 30 M for in tta l  egyeté r t ,  kérem szavazzon!

A K épvise lő-testü le t 17 igen szavaza tta l a következő  határozato t ho z ta :

289/2000. (XI.23.) számú Képviselő-testületi határozat:

V árpalo ta  V áros  Önkormányzat i  K épv ise lő - te s tü le te  a köz te rek ,  köz te rü le tek  
á llapotá t  bem uta tó  e lő te r jesz tés t  elfogadja.
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A  Képvise lő-testü le t 2001. évben park fenn ta rtás ra  és pa rfe j lesz tés re  30 m il l ió  

fo r in t  e lő irányza to t javaso l a kö ltségvetési te rvkoncepc ióban  szerepe lte tn i.

Határidő:  fo lyamatos
Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester  

dr. Fekete Antal  János jegyző

12.) Intézkedési  terv-javas lat  az ön k o rm á n y za t  i f júsági  munkája  
hatásfokozása  érdekében (282.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizott ság i ál lásfoglalások ismerte tésé t  kérem.

C s ő v á r i  János:
A b izo t tság  11 igen szavazatta l  - az u tó lag  k io sz to t t  vá l toz ta tá sokka l  - a 

ha tároza t i  j av as la to t  e l fogadásra  javasolja ,  azzal,  hogy  az ifjúsági re ferens  
fog la lkoz ta tásá ró l  szóló dön tés t  2000. novem ber  2 2 - re  e lnapol ja  és erre  az 
időpon t ra  készül jön kö l t ségve tés  az intézkedési  te rv  kö l t ségk iha tá sá ró l .

S a j t o s  János:
Ino ta  Városrész  Önkormányzó Tes tü le te  9 igen szavaza t ta l  e l fogadásra  

javasol ja  a ha tá ro za t - te rv eze t  második  vá l toza tá t  a Képv ise lő - te s tü le tnek .

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági és Pénzügyi B izo t tság  a ha tároza t i  j a v as la to t  10 igen szavazatta l  

javaso l ja  e l fogadásra  az alábbi kiegészítéssel:  7 millió fo r in to t  javaso l  erre  a 
célra a kö lt ségvetés i  koncepc ióban.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdés? Vélemény, észrevétel?
A k iosz to t t  h a tá ro za t - te rv eze t  mellékle tének másod ik  oldalán az 5./a. 

pontjában a záróje lben írt szöveg elmarad.

K a t o n a  Csaba:
Az ifjúság poli t ikával kapcsola tban ,  tudom  azt, hogy a városban  elég nagy 

problémát je len t  a droghelyzet .  Tudom, hogy a vá rosban  t a r tó z t a t t á k  le az egyik 
legnagyobb droggal fogla lkozó,  te r jesz tő  t á r saságo t  és sajnálom, hogy erről a 
K épvise lő - tes tü le t  semmilyen tá jékoz ta tás t  nem kapot t .  Ezé r t  érdemes  lenne a 
rendőrséggel  egy szorosabb kapcso la to t  felvenni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Jogos  a kérése ,  hogy a K épv ise lő - tes tü le tnek  számoljanak be.
Elmondtam, hogy valamennyi iskolában van ifjúsági felelős,  aki 10 órás 

kedvezménnyel  ezzel a témával fogla lkozik.  A rendőrségen  van erre  külön 
szakember .



t

K a t o n a  Csaba:

A z  isko lákban főállású if júság i referens do lgoz ik . E zze l az a prob léma, hogy 

őneki a működését az oktatás i tö rvén y  ilyen szempontbó l lehe te t lenné teszi. A  

másik, az okta tás i tö rvény  b izonyos re to rz ió ka t  is lehe te t lenné tesz. Tehát az 

in tézm ény az isko lában e lkö ve te tt  do lgok m ia tt semm ilyen re to rz ió t  nem 

a lka lm azha t a tan ítván yáva l szemben.

Dr. F e k e t e  Antal János:
Az elmúlt  héten a Csa ládsegí tő  In tézet  veze tő je  meghívo t t  engem és a városi 

Rendőrkap i tány t  a hasonló  problémákkal kapcso la tos  beszé lgetés re .  A drogon 
kívül más témák pé ldául a gye rm ekpros t i tuác ió  is e lőkerü lt .  Abban maradtunk, 
hogy az e rőket és az e szközöke t  össze fogjuk hangolni.  Azt tudom  vállalni, hogy 
összehango l t  e l lenőrzéseke t  te szünk  Várpalo ta  városban .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény, észrevétel?

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kul turá l is  és Spor t  B izo t tság  ülésén is szóba  kerü lt ,  hogy sajnos 

az iskolák és a r endő rség  k ö zö t t  nem tudni miért ,  lehet ,  hogy jog i  problémák 
miatt ,  e léggé nehézkes  a kapcsola t .  Ha például  egy gyerekkel az iskolában 
prob lém a van, ak k o r  a rendőrség  nem szólhat bele,  nincs igazi kommunikáció .  Elő 
ke llene  segíteni ennek az ügynek a jobbá té te lé t .

A jegyző  úr  azután  jav aso l ta  a főállású ifjúsági re ferenst ,  am ikor  j á r t  ebben az 
in tézményben.  Az embernek  más a gondo lkodásm ódja ,  ha látja, hogy miről van 
szó. A b izott sági ü lésen is sok olyan információ t kaptunk, - ami bennünket  is 
m egerős í t e t t  -, hogy egy főállású személlyel  meg kell erősíten i a munkát.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény? Ha nincs zárom a vitát.
K érdezem  Csővári  Jánost ,  mint e lőkész í tő t ,  hogy a b izot tsági 

á l lásfoglalásukból mit fogad be?

C s ő v á r i  János:
M indent  befogadok .

(15,00 órakor B átor A n ta l  visszajött, a létszám: 18 fő ) .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
R endben  van. így  te szem fel szavazásra .  Aki e lfogadja,  kérem szavazzon!

A K épvise lő -testü le t 15 igen szavazatta l és 3 tartózkodás m elle tt a következő  
határozto t hozta:
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290/2000. (XI.23.) szám ú K épvise lő-testü le ti határozat:

A Képvise lő- tes tü le t  jóváhagyja  az Okta tás i ,  Kul turá lis  és Spor t  B izo t tság  által 
kész íte tt ,  az ifjúsági munkát javító ,  2001. január  1-jétől ha tályos,  a jelen 
ha tá roza t  mellékleté t  képező in tézkedési  tervet.

A Képvise lő - tes tü le t  felkéri a polgármester t ,  hogy a te rv e t  az é r in te t t  és érdekel t  
in tézményeknek, szerveze teknek küldje meg, továbbá  az abban fogla ltak 
költ ségvetés i  koncepcióban a rendele tben való nyom onköve té sé rő l  gondoskodjék .

Határidő: 2000. decem ber  20, i l letve a költségvetési  tervezés  m unkaterv  
szerinti  fázisai.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester,  
dr. Fekete  Antal János jegyző
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13.) Az építe t t  és természetes  környezet á l lapota  Várpalotán  1999.  
szeptem ber-  2000. szeptem ber  közötti  időszakban (283.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérem a b izott sági á l lásfoglalások ismerte tésé t .

F a z e k a s  István:
A V árosrendezés i  és Kommunális  B izo t tság  10 igen szavaza t ta l  "Az ép íte tt  és 

te rm észe tes  környezet  á l lapota  ..." tárgyú tá jékoz ta tá s t  a köve tkező  módosítássa l  
javaso l ja  e l fogadásra  a Képvise lő - tes tü le tnek :

1. Az e lő te r jesz tés  3. oldalán: "Az ivóvíz minősége" cím alatt :
"Várpa lo ta  város  ivóvízét  a bán ta-pusz ta i  vízbázis és az inotai karsz tkú t  

biz tosít ja ."

A b izo t tság  kéri,  hogy a Bakonykarsz t  Rt. V árpalo ta i  Ü zem m érnöksége  
legkésőbb a képvise lő - tes tü le t i  ülésen adjon t á jé k o z ta tá s t  a t i sz t í to t t  
szennyvízmennyiség és az é r tékes í te t t  szennyvízmennyiség közö t t i  kü lönbség 
okáról.

S a i t o s  János:
ln o ta  Városrész  Önkormányzó  Tes tü le te  a ha tároza t i  j avas la to t  9 igen 

szavazatta l  e l fogadásra  j avaso l ja  a Képvise lő - tes tü le tnek

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tul ipánt úrtó l  kérdezem, hogy a Bakonykarsz t tó l  sikerült  valamit  beszerezni?

T u l i p á n t  László:
Igen. Két kérdés  volt  a b izo tt sági ülésen.
Az egyik kérdés,  a szennyvízcsa to rnára  r ák ö tö t t  lakások  számát i l letően volt,  

ami az anyagban 62% -os  e l lá to t t ságo t  hozott .  Ez a vízműnek az az adata ,  hogy



amikor egy tömbháznál,  ahány vízbekötés  van, annyit sze repe l te t ,  t ehát  nem a 
lakások, hanem a rákö tések  számát mutatja.  A va lóságban a csa to rna  rákö tö t t ség i  
arány 79,8%. A t i sz t í to t t  szennyvíz és számlázot t  kü lönbségre  azt mondták  el, 
hogy az egyik a csapadékvíz ,  amely mutatja,  hogy a téli hónapokban  emelkedik  ez 
a különbség. Ezenkívül  a kü lönbségeke t a m egh ibásodások  vagy a ka rban tar tások  
is okozzák .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése  kinek van?

S a j t o s  János:
Szó volt  arról ,  hogy a város  szeméte lhelyezése  veszélyben van. Az 

e lő te r jesz tés  6. oldalán szerepel ,  hogy a te lep te rv  szerinti  e lkész í tése  után a 
számítások  szerin t  2020- ig  alkalmas lesz a városban  ke le tkező  szilárd hulladékok 
elhelyezésére .  K érdezem,  hogy ez igaz?

T u l i p á n t  László:
A je lenlegi szabályok szerint , ez így igaz.  Amennyiben valamilyen más 

sz igor í tá sok  vagy rende lkezések  lépnek életbe,  akkor  e lképze lhető ,  hogy így lesz.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha az a sz igor í tás  lép életbe két éven belül , hogy a szerves  anyag minimális 

hányada rakód ik  le, vá l toza t lan  körülm ények közö t t ,  2020-2025  környéke .
Ha nincs több  kérdés ,  v itára  bocsá tom  az e lő te r jesz tés .

D o m o k o s  István:
A harmadik  oldalon az ívóviz minősége alcímnél, V árpa lo ta  vá ros  ivóvízé t  az 

inotai  k a r s z t -k ú t  biz tosít ja .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
így is van kijavítva.

D o m o k o s  István:
Az 5. o ldalon a csapadékvíze lvezésse l  kapcso la tban ,  a felszíni 

c sapadékv íze lveze tő  á rkok  rendbe vannak  téve.  V iszont j avaso lnám  a Rózsakút  
utcai  á rkok  rendbe  té te lé t  is.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
A Kismező az a te rü le t ,  ahol je len tő s  azon utcák  száma, ahol a felszíni 

csapadékvíz  még simán k ihúzo t t  fö ldárokkal  sincs megoldva.  Én azt  mondom, 
hogy a R ózsakú t  u tcában ,  ha rendesen kaszálva,  takar í tva  van, ak k o r  ezzel meg 
kell e légednünk,  addig  amíg az összes  u tcában  a felszíni csapadékvíze lveze tő ,  
á te reszek  nincsenek megcsinálva.  Ugyanis,  amit le raktunk asz fa l to t  két  éven belül 
az eső lemossa  az egészet.

D om okos  úrnak  te ljesen igaza van, k iburkol juk  a R ózsakú t  u tcai  árkot.
További vélemény, észrevétel?

S a i t o s  János:
Az Erőmű Rt. te lephelyén  légszennyezés  vona tkozásában  a korábbi időszakhoz  

képes javul t  a helyzet.  Szere tném megkérdezni,  hogy mennyire j avu l t  a helyzet?
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